

التاريخ : 2025-11-18

تحية طيبة وبعد ،

الموضوع: المرشحين لعضوية مجلس الادارة للسنوات الثلاثة القادمة

يسير الشركة العمانية للاستثمارات التعليمية والتدريبية ش.م.ع ان تعلن للافضل المساهمين الكرام ان المرشحين لعضوية الادارة للسنوات الثلاثة القادمة والتي تم استلام طلبات الترشيح منهم هم كالتالي:

ملاحظة :- عدد اعضاء مجلس الادارة سبعة اعضاء حسب النظام الاساسي للشركة.

الاسم: حسن بن احسان بن نصيف آل نصيف:

رئيس مجلس الادارة لدية خبرة تزيد عن 40 عام في القطاع العسكري توجها بشغل منصب وكيل وزارة الدفاع برتبة لواء، وخبره في مجال الاستثمار منتملا في تأسيس العديد من شركات المساهمة العامة والمقلفة ومحدودة المسؤولية، بالإضافة لعضوية العديد من مجالس الادارات فهو رئيس مجلس إدارة الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع، وعضو مجلس ادارة في الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع، ورئيس مجلس إدارة شركة صخار للغازات ش.م.م، وشركة المدينة اللوجستية ش.م.ع.

الاسم: جمال بن سعيد بن رجب العجبي:

نائب رئيس مجلس الادارة، ورئيس مجلس الامانة بجامعة صخار، ورئيس لجنة التدقيق، حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال، لديه ما يزيد عن 38 سنة خبرة متنوعة في الاستثمار وإدارة الشركات والأسواق المالية، وعضو مجلس إدارة في شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.

الاسم: د.شيخة سليمان الحوقاني:

عضوة مجلس الادارة، وهي طبيب استشاري، ومستثمر في مجال الأسهم، والسنادات، والماركز الطبية. حاصلة على درجة بكالوريوس طب وجراحة عامة، وزمالة المجلس العربي للتخصصات الطبية.

الاسم: زكي بن حسن بن احسان آل نصيف:

عضو مجلس الادارة، خريج إدارة أعمال (مالية) من المملكة المتحدة. بخبرة عمل تزيد عن 29 سنة في مجال المالية وادارة المشاريع. عضو مجلس ادارة في ثلاث شركات مساهمة عامة هي الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع، العمانية للخدمات المالية ش.م.ع، وشركة صناعة قرطاسية الحاسوب ش.م.ع.

الاسم: د.إسماعيل بن احمد بن ابراهيم البلوشي:

عضو مجلس الادارة، مستشار هيئة المدن والمناطق الاقتصادية الخاصة. في المملكة العربية السعودية حاصل على درجة الدكتوراه في القطاع المصرفي وماجستير في القانون التجاري ولديه خبره أكثر من 28 سنه في مجالات مختلفة مثل الاقتصاد، سوق المال ، القانون ، الادارة و ادارة المشاريع. وعضو مجلس ادارة الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع.

الاسم: العميد م/ ناصر بن سعيد الحارثي:

عضو مجلس الادارة، عميد متخصص في القانون التجاري ولديه خبره تزيد عن 33 عام في القطاع الامني وقد تولى عدة مناصب قياديه وحظي بتأهيل في مختلف المجالات الاستراتيجية والمهارات القيادية بالمملكة المتحدة وقيادة الازمات الكبرى بالولايات الامريكية وعضو مجلس ادارة في شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.

الاسم: وسيم صلاح قراغين:

عضو مجلس الادارة، حاصل على شهادة البكالوريوس تخصص في المحاسبة من المملكة الاردنية الهاشمية حيث يمتلك خبرة تزيد عن 25 عام في مجال التدقيق الخارجي والداخلي وكذلك في مجال الاستثمار واسواق المال العالمية والخليجية وال محلية كما يشغل الفاضل حاليا منصب نائب المدير العام للاستثمار في الشركة الدولية للأوراق المالية كما يشغل عضوية مجلس ادارة شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.



محمد بن قحطان بن ناصر البوسعدي
امين سر مجلس الادارة



Date: 18-11-2025

After Compliments,

Subject: Candidates for the Board of Directors for the upcoming three years

The Oman Educational and Training Investments Company S.A.O.G. is pleased to inform its esteemed shareholders that the candidates for the Board of Directors for the upcoming three years, whose nomination applications have been received, are as follows:-

Note: The number of Board members is seven, in accordance with the Company's Articles of Association.

Name: HASSAN BIN IHSAN BIN NASSEEB AL-NASSEEB:

Chairman: The Chairman of the Board, he has more than 40 years of experience in the military sector, culminating in his appointment as Undersecretary of the Ministry of Defense with the rank of Major General. He also possesses extensive investment experience, reflected in the establishment of numerous public, closed, and limited liability companies. In addition, he serves on several boards of directors, including Chairman of the International Financial Investments Holding Company S.A.O.G., Board Member of United Finance Company S.A.O.G., Chairman of Sohar Gases Company L.L.C., and Chairman of Al-Madina Logistics Company S.A.O.C.

Name: JAMAL SAID RAJAB AL-OJAILI:

Deputy Chairman: Mr. Jamal is the Deputy Chairman of the Board of Directors and Chairman of Audit and Risk Management Committee of OETI. In addition, he is the Chairman of the Board of Governors of Sohar University. He holds a master's degree in business administration. with more than 36-year experience in Investment, corporate managements & Financial Securities Markets. He is also Director of. Al Batinah Development & Investment Holding Co SAOG.

Name: DR. SHAIKHA SULEIMAN ALHOUQANI:

A member of the Board of Directors, she is a consultant physician and an investor in stocks, bonds, and medical centers. She holds a Bachelor's degree in Medicine and General Surgery, as well as the Fellowship of the Arab Board of Medical Specializations.

Name: Mr. ZAKI HASSAN IHSAAN AL-NASSB:

Business Administration graduate (Finance) from the United Kingdom. He has 29-year experience in the field of finance and project management. He is a member of the Board of Directors of three other public joint stock companies, which are Global Financial Investment Holding SAOG, and Al Omaniya Financial Services SAOG, and Computer Stationery Industry SAOC.

Name: Dr. ISMAIL AHMED IBRAHIM AL-BALUSHI:

Advisor to the Cities and Special Economic Zones Authority in Saudi Arabia, has a PHD in Banking Sector and master's degree in commercial law. With more than 28 years of experience in different fields such us Economic, Capital Market, law, Management, Project Management. Board Member in Global Financial Investment Holding SAOG.

NAME: BRIGADIER. NASSER BIN SAEED AL-HARITHI:

A retired brigadier with more than 33 years of experience in the security sector. He has held several leadership positions and received training in various strategic fields and leadership skills in the United Kingdom, as well as major crisis management in the United States of America. He is also a member of the Board of Directors at Al-Batinah Development and Investment Holding Company S.A.O.G.

Name: Mr. WASEEM SALAH ABED QARAEEN:

A Member of the Board of Directors, he holds a Master of Business Administration (MBA) from the University of Bedfordshire in the United Kingdom, as well as a Bachelor's degree in Accounting from the Hashemite Kingdom of Jordan. He has more than 25 years of experience in external and internal auditing, as well as in investment and global, regional, and local financial markets. He currently serves as the Deputy General Manager for Investment at the International Securities Company and is also a Board Member of Al-Batinah Development and Investment Holding S.A.O.G.



MOHAMED QAHTAN NASSER AL BUSAIDI
Secretary of the Board of Directors

